

The Hong Kong Triathlon Association will organize its Annual Awards cum Annual Buffet Lunch Reception on **25 February 2018, Sunday, at 11:30am, at Riverside Ballroom 1/F., Regal Riverside Hotel (Shatin), 34-36 Tai Chung Kiu Road, Shatin, Hong Kong.** Limited tickets are available for Annual Awards winners and their friends and relatives, as well as TriHK members on a first-come, first served basis. Tickets for Annual Awards Winners are at HK\$180 per winner. Tickets for TriHK members are HK\$280 each and non-TriHK members are HK\$380 each.

11:15 Registration

Interested parties, please fill-in the reply slip, and return to TriHK Secretariat on or before 9 February 2018, Friday, together with required payment.

Deposit or transfer the prescribed amount into the Hong Kong Bank saving account of TriHK (No: 502-118375-838) or make out a cross cheque for the prescribed amount payable to the "Hong Kong Triathlon Association Limited".

Send your completed reply slip, together with your cheque or pay-in/transfer slip by post to the TriHK office, Room 1020 Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong., by fax on 25768253 or by email to trihk@triathlon.com.hk

TriHK Annual Awards cum Annual Buffet Lunch Reply Slip

- I will attend the TriHK Annual Awards cum Annual Buffet Lunch on 25 February 2018
- will purchase tickets of ____ Annual Awards winner(s). Please state the name(s) of Award Winner if purchase more than 1 ticket.
Name: _____
- will purchase tickets of ____ TriHK Member
Name: _____
- will purchase tickets of ____ non-TriHK Member
Name: _____
- enclose herewith a cheque in amount of HK\$ _____ for the above tickets purchased. Cheque no. _____

Signature : _____

Name : _____

Contact : _____

Date : _____

香港三項鐵人總會謹訂於 **2018 年 2 月 25 日，星期日，上午 11 時 30 分**，假香港沙田大涌橋路 34-36 號麗豪酒店一樓麗豪廳，舉行香港三項鐵人總會週年頒獎禮暨週年午宴。
香港三項鐵人總會週年頒獎禮得獎者可以優惠價港幣\$180 購買餐券一張。香港三項鐵人總會會員以優惠價購買餐券每位港幣\$280。非香港三項鐵人總會會員每位港幣\$380。名額有限，先到先得。

上午 11 時 15 分 報到

有興趣參與之人士請填妥回條，連同所需之費用於 2018 年 2 月 9 日，星期五或之前一併交回總會秘書處。

請將適當費用存入、轉賬到香港匯豐銀行 儲蓄賬戶: 502-118375-838，或將劃線支票抬頭 " 香港三項鐵人總會有限公司" 郵寄致本會辦事處。

請填妥報名表並附上有關款項之存款收據或支票，寄回香港三項鐵人總會，地址:香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓 1020 室。傳真 2576 8253 或電郵 trihk@triathlon.com.hk

香港三項鐵人總會週年頒獎禮暨週年午宴回條

本人將出席香港三項鐵人總會週年頒獎禮暨週年午宴

- 將購買_____週年頒獎禮得獎者餐券。如購買多於一張,請列明參加者姓名。

姓名: _____

- 將購買_____香港三項鐵人總會會員餐券

姓名: _____

- 將購買_____非香港三項鐵人總會會員餐券

姓名: _____

- 附上 HK\$_____支票以付上列之額外餐券，支票號碼：_____

- 未克出席香港三項鐵人總會週年午宴

簽署 : _____

姓名 : _____

聯絡 : _____

日期 : _____